
 

Referat af bestyrelsesmøde d. 5/1 

 

Tilstede: Martin, Michael, Lars, Martin. 

Dagsorden: 

 Sneberedskab 

 Regnskab 

 Evt: (Fællesareal) 

Ad1: 

Vi lavede ”midtvejsevaluering”. Vi er ikke tilfredse med fejning af vejen, og synes der 

bliv saltet for meget. Den 1. regning er på 29.000 og det blev besluttet at Martin (58) 

tager kontakt til firmaet, da vi har nogle spørgsmål til firmaet og regningen.  

Samtidig besluttet vi at forhøre os om alternativer til vores nuværende ordning, så vi 

er klar hvis det bliver nødvendigt.   

Ad2: 

Regnskabet for i år blev godkendt. Vi har kun 4 betalte regninger og besluttede 

derfor, at regnskabet ikke sendes til godkendelse hos 3. mand (revisionsfirma). 

Regnskabet kan ikke afsluttes endnu, da regningen for glarførerbekæmpelsen skal 

med (se ad1). Når dette er i orden, sendes regnskabet til intern revision.   

Ad3: 

Michael er gået i gang med at forhandle prisen på plads med Kompan og det ser meget 

lovende ud. Planen er at arbejdet med etablering af fællesarealet skal påbegyndes 

når vejret tillader det, så det er klart til sommer. 

 

Bestyrelsen. 


